

Résolu: D'approuver ladite recommandation, et de remettre à plus tard la considération du paiement de ladite somme de \$2,000 au Comité France-Amérique.

13.—Soumise une résolution du Conseil, à l'effet de retourner au Bureau des Commissaires un rapport dudit Bureau, transmettant pour références à la Commission de Législation, une requête de commerçants, concernant l'achat du foin et de l'avoine sur les quais.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De transmettre, de nouveau, ledit rapport au Conseil pour références à la Commission de Législation, en attirant l'attention de ladite Commission sur le fait que ladite requête ne demande pas de faire mettre le règlement en force, mais qu'elle demande au contraire de le faire amender.

14.—(27054) Soumise une requête de citoyens demandant la construction d'un kiosque, au Square Sir Georges-Etienne Cartier, pour les concerts qui y seront donnés.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer au Surintendant des Parcs pour savoir s'il y a des fonds de votés, pour cette fin.

15.—(27003) Soumis un rapport du Greffier-Adjoint de la Cité, au sujet de la demande du journal "Le Réveil", à l'effet d'obtenir une part des annonces de la Ville.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que le journal "Le Réveil" soit mis sur le même pied que les autres quotidiens, quant à la publication des annonces de la Ville, sujet à approbation du Département en Loi.

16.—(25645) Soumise une communication du Commissaire des Incendies, au sujet de l'obtention d'un nouveau local, pour les séances de ladite Commission.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Directeur de l'Assistance Municipale, pour rapport sur la réduction des dépenses que comporterait la nouvelle demande du Commissaire des Incendies.

17.—Soumise une résolution du Conseil, autorisant le Bureau des Commissaires à faire exécuter à la journée, les travaux de pavage de la rue Saint-Antoine, entre les rues Atwater et de Courcelles, et de la rue Saint-Rémi.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer au Député-Ingénieur en Chef, pour savoir s'il y a eu des soumissions de demandées, pour ces pavages, et dans l'affirmative, quelle est la différence entre les prix des soumissionnaires et ceux de la Ville.

18.—(26602) Soumis un rapport du Directeur de l'Assistance Municipale, recommandant de payer immédiatement la subvention de \$1,000, qui a été votée à l'Association du Bien-Etre de la Jeunesse.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver ladite recommandation.

19.—(27171) Soumis un rapport du Directeur de l'Assistance Municipale, transmettant des statistiques sur l'assistance au Refuge Municipal Meurling.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De recevoir ledit rapport.

20.—(27033) Soumis un rapport du Surintendant des Privilèges et des Licences, sur la communication de la "Denis Advertising Ltd.", au sujet du règlement, concernant les enseignes électriques.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De transmettre ledit rapport au Conseil pour références à la Commission de Législation.

21.—(24522-24555-24556-24587) Soumis des rapports du Surintendant des Privilèges et des Licences, recommandant l'octroi de certains permis.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Resolved: To concur in said recommendation and to defer consideration of the question of the payment of said sum of \$2,000 to the Committee "France-Amérique".

13.—Submitted a resolution of Council referring back to the Board a report from said Board, transmitting for reference to the Legislation Committee, a petition from traders, anent the purchase of hay and oats on the wharves.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That said report be again transmitted to Council for reference to the Legislation Committee, and that the attention of said Committee be called to the fact that said petition does not ask that the by-law be enforced, but that it be simply amended.

14.—(27054) Submitted a petition from certain citizens asking that a kiosk be erected on Sir Georges-Etienne Cartier Square for the concerts to be given there.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the same be referred to the Superintendent of Parks in order to know if any funds have been voted for such purpose.

15.—(27003) Submitted a report from the Asst.-City Clerk anent the application from the newspaper "Le Réveil" for a share in the City's advertisements.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the newspaper "Le Réveil" be placed on the same footing as the other daily newspapers, as to the publication of the City's advertisements, subject to the approval of the Law Department.

16.—(25645) Submitted a communication from the Fire Commissioner asking that a new room be provided for the sittings of the Fire Commission.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Director of Municipal Assistance, for a report on the reduction of expenses which the granting of the new application from the Fire Commissioner would represent.

17.—Submitted a resolution of Council, authorizing the Board of Commissioners to have the paving of St. Antoine street, between Atwater and de Courcelles streets and of St. Remi street, laid by day labor.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the same be referred to the Deputy-Chief Engineer, in order to know if tenders have been called for said pavings, and, if so, what is the difference between the price asked by the tenderers and that of the City.

18.—(26602) Submitted a report from the Director of Municipal Assistance, recommending that the grant of \$1,000 voted to the Children's Welfare Association, be paid to the latter immediately.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To concur in said report.

19.—(27171) Submitted a report from the Director of Municipal Assistance transmitting Statistics on the attendance at the Meurling Municipal Refuge.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said report be received.

20.—(27033) Submitted a report from the Superintendent of the Privilege and License Department, anent the by-law concerning electric signs.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said report be transmitted to Council, for reference to the Legislation Committee.

21.—(24522-24555-24556-24587) Submitted reports from the Superintendent of Privileges and Licenses recommending the granting of certain permits.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was